
Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd 

als reclamedrukwerk.

Heeft u het DNA van de N-VA?
Doe de test!

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE

1. Een N-VA’er wil zoveel mogelijk autonomie voor Vlaanderen. 

2. Een N-VA’er gaat voor een hechte Vlaamse gemeenschap.

3. Een N-VA’er gelooft in het verhaal van rechten en plichten.

4. Een N-VA’er koestert zijn cultureel en ecologisch erfgoed.

5. Een N-VA’er gelooft in goed onderwijs als sociale springplank.

6. Een N-VA’er blijft niet aan de zijlijn staan.

7. Een N-VA’er gelooft in welvaartscreatie via vrij ondernemerschap.

8. Een N-VA’er voelt zich solidair met andere volkeren.

De N-VA telt in haar rangen mensen in alle soorten en maten. Toch zijn er enkele kenmerken die 
zowat alle N-VA’ers met elkaar gemeen hebben. Ze behoren als het ware tot het DNA van de N-VA. 

Benieuwd of u ook N-VA-DNA heeft?
Hieronder vindt u 8 typische N-VA-trekjes die u het antwoord geven.

Herkent u zichzelf in deze kenmerken? Word dan lid van de N-VA!
Surf naar www.n-va.be/word-lid | mail naar leden@n-va.be | bel naar 02 219 49 30

Het DNA van de N-VA 
volgens Bart De Wever

Noteer alvast in uw agenda:
9 oktober 2022, jaarlijks eetfestijn van N-VA 
Zwevegem met Antwerps schepen Els Van 
Doesburg, Stef’s Place Tennis.

Meer info op onze website en sociale media!

Gemeentebestuur 
speelt roulette 
met fi nanciën 
cultuurverenigingen
Op 18 juli keurde de gemeenteraad een nieuw 
subsidiereglement goed voor culturele en socio-
culturele verenigingen. Er werd meteen beslist 
om het reglement al toe te passen op het voorbije 
werkjaar. Een groot risico voor de � nanciën van 
de betrokken verenigingen, vindt de N-VA, die 
als enige tegenstemde. Bovendien is het regle-
ment op verschillende punten niet duidelijk, niet 
consequent en niet eerlijk, én liet het bestuur 
grote kansen liggen.

Het nieuwe subsidiereglement schudt de kaarten 
grondig door elkaar maar wordt toch al meteen 
toegepast op het voorbije cultuurseizoen. “Ver-
enigingen die hun werkjaar hadden voorbereid 
met het bestaande subsidiereglement voor ogen 
zouden met wat pech nu weleens met een stevige 
financiële kater kunnen achterblijven”, vreest 
gemeenteraadslid en voormalig cultuurschepen 
Johan Rollez. De N-VA stelt voor om de subsidie-
regeling voor het voorbije werkjaar ongemoeid te 
laten maar wel al voor de verenigingen uit te reke-
nen wat ze volgens het nieuwe reglement zouden 
krijgen.

Niet duidelijk, niet consequent en niet eerlijk

Nog volgens Rollez is het nieuwe reglement met 
puntensysteem niet duidelijk, niet consequent en 
ook niet eerlijk. Het reglement moet samenwer-
king en openheid bevorderen maar als een ver-
eniging een tentoonstelling organiseert en daarbij 
ook werk van niet-leden wil tonen, verliest ze meer 

dan de helft van de punten voor die activiteit. 
Onbegrijpelijk.

Door de verenigingen in verschillende types in te 
delen, is het reglement ook niet eerlijk. “Als een 
erfgoedvereniging een boek uitbrengt, krijgt ze 
daarvoor 40 punten. Een socio-culturele vereni-
ging zou maar 15 punten krijgen en een fotoclub 
helemaal geen, omdat die activiteit niet voorzien is 
in die categorie”, geeft Rollez een ander voorbeeld. 
Volgens de schepen moet het nieuwe reglement 
activiteiten die meer werk vragen, meer belonen. 
“Maar ik snap niet waarom een boek voor de ene 
vereniging meer werk zou betekenen dan voor een 
andere.”

Gemiste kansen

Het bestuur laat ook de kans liggen om een sterke 
jeugdwerking te stimuleren en zelfs om de eigen 
beleidsdoelstellingen te laten doorwegen. Duur-
zaamheid was hét thema in het begin van de legis-
latuur, nu is werken aan duurzaamheid goed voor 
5 puntjes uit de bonussubsidiepot. “Gelukkig weet 
het bestuur wat écht belangrijk is”, zucht Rollez. 
“Want als je Instagramaccount hebt en een website 
krijg je twee keer 10 punten …”

“Het was hoog tijd dat de subsidiereglementen 
cultuur werden opgefrist”, vindt fractievoorzitter 
Wim Monteyne. “We waarderen het vele werk dat 
het bestuur, de cultuurraad en de vrijetijdsdienst 
in het nieuwe reglement hebben gestopt. We 
onderschatten die klus niet maar er zijn nog veel 
verbeterpunten.”

Johan Rollez
Gemeenteraadslid

Wim Monteyne
Fractievoorzitter
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Extra plaatsen in het buitengewoon onderwijs in Zwevegem
Vlaams minister van Onderwijs Ben Weyts investeert bijna 490.000 euro in Zwevegem. Met dat geld kan De Klim-Op in 
Zwevegem 15 extra plaatsen creëren. In totaal wordt er 45 miljoen euro geïnvesteerd voor extra plaatsen in het buitengewoon 
onderwijs, en dat is 20 miljoen méér dan aanvankelijk voorzien. “Het gaat over onderwijskwaliteit voor de meest kwetsbare 
kinderen”, zegt Weyts.

Er zijn deze regeerperiode al ongeveer 5.000 structurele 
extra plaatsen gerealiseerd voor het buitengewoon onder-
wijs. Dat is ongezien, maar de vraag naar plaatsen in het 
buitengewoon onderwijs blijft toenemen. Vlaams minister 
van Onderwijs Ben Weyts heeft voor het eerst alle noden 
volledig in kaart gebracht met een capaciteitsmonitor spe-
cifiek voor het buitengewoon onderwijs. Er werd voor het 
eerst ook een capaciteitsbudget vrijgemaakt.

Meer dan duizend extra plaatsen

Weyts voorzag daarvoor aanvankelijk een budget van 25 
miljoen euro, maar dat wordt nu opgetrokken tot 45 mil-
joen. Concreet gaat er 35 miljoen euro naar 20 projecten die 
vanaf volgend jaar samen meer dan 1.000 structurele extra 
plaatsen realiseren in het buitengewoon basisonderwijs en 
buitengewoon secundair onderwijs. Er is ook 5 miljoen euro 
om op korte termijn – tegen september - extra plaatsen te 
creëren, door bijvoorbeeld tijdelijk extra lokalen te huren. 
Daarnaast wordt er nog eens 5 miljoen euro vrijgemaakt 
zodat scholen die volgend schooljaar extra leerlingen opne-
men, ook extra personeelsleden kunnen aannemen.
Er is dus ook goed nieuws voor onze gemeente. “De Klim-
Op biedt buitengewoon onderwijs aan kwetsbare kinderen 
uit de hele regio. De extra middelen die minister Weyts 
voorziet, zijn dan ook meer dan welkom”, aldus N-VA-
gemeenteraadslid Johan Rollez.

Johan Rollez
Gemeenteraadslid

Björn Anseeuw legt gelegenheidswerk op tafel

Eind mei 2022 bracht Kamerlid Björn Anseeuw in de federale commissie Sociale Zaken 
het N-VA-voorstel op tafel voor de invoering van gelegenheidswerk. Het is een van de 
elementen uit het achtpuntenplan van onze partij dat ‘werk maakt van werk’. “Via dat 
stelsel kunnen werkenden en gepensioneerden soepel en vlot een centje bijverdienen. 
Maar ook inactieven zonder inkomensvervangende uitkering willen we daarmee 
aanmoedigen om de stap naar werk te zetten. Het is een ideale hefboom in een 
arbeidsmarkt die in brand staat en waarbij bedrijven schreeuwen om extra 
handen”, legt Anseeuw uit.

Vlaams Parlement breidt renteloze energieleningen uit

Een groot deel van de Vlaamse woningen is sterk verouderd. Veel eigenaars 
hebben dringend nood aan meer financiële ondersteuning om die 
woningen en appartementen te renoveren. Op voorstel van Wilfried 
Vandaele heeft het Vlaams Parlement de ‘MijnVerbouwLening’ in het leven 
geroepen. Daarmee worden verschillende leningsmogelijkheden van de 
Vlaamse overheid gegroepeerd. Iedere Vlaming kan vanaf 1 september een 
renteloze lening tot 60.000 euro aanvragen voor renovaties die zowel 
focussen op woningkwaliteit als op het verbeteren van de energieprestatie.

Wilfried Vandaele, Vlaams volksvertegenwoordiger

Belevingsmuseum 1302 in Kortrijk opent de deuren

Op zondag 10 juli vond de officiële opening plaats van 
het belevingsmuseum Kortrijk 1302, de nieuwe museale 
bestemming van de Onze-Lieve-Vrouwekerk in Kortrijk. 
“Het is geen klassieke opstelling, maar wel een virtuele en 
multimediale beleving. De kers op de taart is de echte kist 
van Oxford, waarop taferelen van de Guldensporenslag 
zijn afgebeeld. De kist komt één jaar in bruikleen over van 
het New College in Oxford en is zo na 720 jaar eindelijk 
terug thuis”, stelt Ronse. Het nieuwe belevingsmuseum is 
elke dag open van 10 tot 17 uur en is gratis toegankelijk. 
Meer info vind je op www.kortrijk1302.be.

Axel Ronse, 
Vlaams volksvertegenwoordiger

West-Vlaanderen meest getroffen provincie door 
transmigranten

In 2021 werden er in België in totaal 3.458 transmigranten 
onderschept. Meer dan de helft daarvan werd aangetroffen 
in West-Vlaanderen en meer dan een derde werd opgepakt 
in Zeebrugge. Ook in 2022 blijft transmigratie een pran-
gend probleem in onze provincie. “Dat zijn hallucinante 
cijfers”, vindt Vlaams volksvertegenwoordiger Maaike De 
Vreese. “De probleemsituatie zorgt in Zeebrugge al lange 
tijd voor onrust en een onveiligheidsgevoel voor onze 
inwoners en financiële schade van voor onze havenbe-
drijven. We hebben nood aan een echte 
aanklampende aanpak en dwingend 
terugkeerbeleid voor personen die 
illegaal op ons grondgebied verblijven.”

Maaike De Vreese,
Vlaams volksvertegenwoordiger

Steeds meer chauffeurs van De Lijn betrapt voor 
bellen achter het stuur

In 2018, 2019, 2020 en 2021 kregen in totaal 205 
chauffeurs van De Lijn een boete van de politie omwille 
van het gebruik van een gsm achter het stuur. “Dat is 
verontrustend”, vindt Vlaams volksvertegenwoordiger 
Bert Maertens. De chauffeurs staan mee in voor de 
veiligheid van de reizigers. Ik reken de komende jaren 
op beterschap. Zo niet, moet De Lijn extra maatregelen 
nemen. Van sensibilisering met een interne campagne tot 
het extra bestraffen van dergelijke verkeersovertredingen.”

Bert Maertens,
Vlaams volksvertegenwoordiger

België betaalt steeds meer aan de EU, terwijl het 
steeds minder terugkrijgt

De regering-De Croo profileert zich als sterk pro-
Europees en dat vertaalt zich ook naar de budgetten die 
richting Europa vertrekken. “België betaalt dit jaar 7,6 
miljard euro aan de Europese Unie. In omgekeerde 
richting onderhandelde De Croo een slechte deal. Er komt 
dit jaar slechts 5,9 miljard euro naar België”, duidt 
Kamerlid Sander Loones. “België krijgt amper de helft 
van wat andere lidstaten gemiddeld ontvangen. Waarom 
strijdt de premier niet sterker voor onze eigen noden en 
belangen?”

Sander Loones,
Kamerlid

Toekomst van politiediensten ligt 
vastgeroest in werkgroepen en 
studies

De federale regering geeft weinig blijk 
van visie en maakt vooral géén keuzes 
als het over de politie gaat. Dat stelt 
West-Vlaams Kamerlid Yngvild Ingels. 
“De houding van minister Verlinden 
verraadt al langer dan vandaag dat 
ze het werk vooral naar de volgende 
regering zal toeschuiven. Er is geen 
ambitie, noch maakt ze een vuist ten 
opzichte van haar regeringspartners. 
Thematische werkgroepen moeten 
tegen eind 2023 met antwoorden 
komen over de werking van onze 
politiediensten. Dat is veel te laat om 
er deze legislatuur nog iets mee te doen.”er deze legislatuur nog iets mee te doen.”

Björn Anseeuw, Kamerlid

Buitenlandse toeristen vinden 
terug de weg naar Vlaanderen

De toeristische sector in Vlaanderen 
klimt stilaan uit een diep coronadal. 
Zo blijkt via de boekingsmodule 
Stardekk dat het aantal boekingen in 
commerciële logies in de eerste zes 
maanden van 2022 hoger ligt dan 2021 
en zelfs iets hoger dan in 2019. Dat 
is vooral toe te schrijven aan buiten-
landse toeristen die hun weg terug 
naar Vlaanderen vinden. “Dat we erin 
slagen om meer Europese bezoekers 
aan te trekken, is te danken aan de 
geslaagde acties van Toerisme Vlaan-
deren om de reputatie van Vlaanderen 
als vakantiebestemming te verhogen”, 
weet Coudyser.

Cathy Coudyser, 
Vlaams volks-
vertegenwoordiger

Europees verbod op roaming-
factuur met tien jaar verlengd

Nog zeker tot 2032 zal wie in de 
Europese Unie belt, sms’t of surft in 
een ander dan zijn of haar eigen land, 
geen extra kosten aangerekend 
worden. Eind maart keurde het 
Europees Parlement de verlenging van 
het verbod op het doorrekenen van die 
roamingkosten goed. Europees 
Parlementslid Geert Bourgeois uit 
Izegem steunt die beslissing voluit: 
“Het afschaffen van die tarieven in de 
Europese Unie is een voorbeeld van 
hoe de EU een meerwaarde kan 
betekenen voor haar burgers.”

Geert Bourgeois, 
Europees Parlementslid

Yngvild Ingels,
Kamerlid

De N-VA voor u aan het werk
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ZALIG ONTBIJTEN 
dankzij N-VA Zwevegem!

Naar aanleiding van de traditionele 
bevlaggingsactie op 11 juli verlootte 
N-VA Zwevegem vijf ontbijtpakketten 
voor twee personen. Was u er niet bij? 
Geen nood, volgend 
jaar krijgt iedereen 
die de Vlaamse 
Leeuw uithangt een 
nieuwe kans.

www.n-va.be/zwevegem
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inwoners en financiële schade van voor onze havenbe-
drijven. We hebben nood aan een echte 
aanklampende aanpak en dwingend 
terugkeerbeleid voor personen die 
illegaal op ons grondgebied verblijven.”

Maaike De Vreese,
Vlaams volksvertegenwoordiger

Steeds meer chauffeurs van De Lijn betrapt voor 
bellen achter het stuur

In 2018, 2019, 2020 en 2021 kregen in totaal 205 
chauffeurs van De Lijn een boete van de politie omwille 
van het gebruik van een gsm achter het stuur. “Dat is 
verontrustend”, vindt Vlaams volksvertegenwoordiger 
Bert Maertens. De chauffeurs staan mee in voor de 
veiligheid van de reizigers. Ik reken de komende jaren 
op beterschap. Zo niet, moet De Lijn extra maatregelen 
nemen. Van sensibilisering met een interne campagne tot 
het extra bestraffen van dergelijke verkeersovertredingen.”

Bert Maertens,
Vlaams volksvertegenwoordiger

België betaalt steeds meer aan de EU, terwijl het 
steeds minder terugkrijgt

De regering-De Croo profileert zich als sterk pro-
Europees en dat vertaalt zich ook naar de budgetten die 
richting Europa vertrekken. “België betaalt dit jaar 7,6 
miljard euro aan de Europese Unie. In omgekeerde 
richting onderhandelde De Croo een slechte deal. Er komt 
dit jaar slechts 5,9 miljard euro naar België”, duidt 
Kamerlid Sander Loones. “België krijgt amper de helft 
van wat andere lidstaten gemiddeld ontvangen. Waarom 
strijdt de premier niet sterker voor onze eigen noden en 
belangen?”

Sander Loones,
Kamerlid

Toekomst van politiediensten ligt 
vastgeroest in werkgroepen en 
studies

De federale regering geeft weinig blijk 
van visie en maakt vooral géén keuzes 
als het over de politie gaat. Dat stelt 
West-Vlaams Kamerlid Yngvild Ingels. 
“De houding van minister Verlinden 
verraadt al langer dan vandaag dat 
ze het werk vooral naar de volgende 
regering zal toeschuiven. Er is geen 
ambitie, noch maakt ze een vuist ten 
opzichte van haar regeringspartners. 
Thematische werkgroepen moeten 
tegen eind 2023 met antwoorden 
komen over de werking van onze 
politiediensten. Dat is veel te laat om 
er deze legislatuur nog iets mee te doen.”er deze legislatuur nog iets mee te doen.”

Björn Anseeuw, Kamerlid

Buitenlandse toeristen vinden 
terug de weg naar Vlaanderen

De toeristische sector in Vlaanderen 
klimt stilaan uit een diep coronadal. 
Zo blijkt via de boekingsmodule 
Stardekk dat het aantal boekingen in 
commerciële logies in de eerste zes 
maanden van 2022 hoger ligt dan 2021 
en zelfs iets hoger dan in 2019. Dat 
is vooral toe te schrijven aan buiten-
landse toeristen die hun weg terug 
naar Vlaanderen vinden. “Dat we erin 
slagen om meer Europese bezoekers 
aan te trekken, is te danken aan de 
geslaagde acties van Toerisme Vlaan-
deren om de reputatie van Vlaanderen 
als vakantiebestemming te verhogen”, 
weet Coudyser.

Cathy Coudyser, 
Vlaams volks-
vertegenwoordiger

Europees verbod op roaming-
factuur met tien jaar verlengd

Nog zeker tot 2032 zal wie in de 
Europese Unie belt, sms’t of surft in 
een ander dan zijn of haar eigen land, 
geen extra kosten aangerekend 
worden. Eind maart keurde het 
Europees Parlement de verlenging van 
het verbod op het doorrekenen van die 
roamingkosten goed. Europees 
Parlementslid Geert Bourgeois uit 
Izegem steunt die beslissing voluit: 
“Het afschaffen van die tarieven in de 
Europese Unie is een voorbeeld van 
hoe de EU een meerwaarde kan 
betekenen voor haar burgers.”

Geert Bourgeois, 
Europees Parlementslid

Yngvild Ingels,
Kamerlid

De N-VA voor u aan het werk
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Nieuwbouw ‘Scholen van 
Vlaanderen’ in Zwevegem
De Vlaamse Regering gee�  groen licht voor de bouw van een 
splinternieuwe school in Zwevegem. Het gaat om de eerste 
‘Scholen van Vlaanderen’: een nieuw scholenbouwprogram-
ma van in totaal 1 miljard euro. “Investeren in onderwijs-
kwaliteit betekent ook investeren in extra stenen en school-
banken”, zegt Vlaams minister van Onderwijs Ben Weyts. 
“Vlaanderen krijgt met deze investering 27 nieuwe scholen 
die plaats bieden aan 20.000 leerlingen.”

In onze gemeente gaat het over een nieuwbouwproject van 
Kunstacademie Zwevegem, die deeltijds kunstonderwijs aan-
biedt. De projectsite situeert zich op de Kappaert, momenteel in 
volle expansie met nieuwe verkavelingen. Er komt een master-
plan met als doel de realisatie van een creatieve onderwijs-en 
vrijetijdscampus. Het betreft een project met een oppervlakte 
van net geen 3.500 vierkante meter. “Eindelijk investeert 
Vlaanderen in infrastructuur voor het deeltijds kunstonder-
wijs, van levensbelang voor de Zwevegemse Kunstacademie”, 
zo reageert N-VA-gemeenteraadslid Johan Rollez.

Onderwijsminister Ben Weyts investeert deze regeerperiode in 
totaal drie miljard euro in scholenbouwprojecten. Dat is nog 
eens 500 miljoen euro méér dan in de vorige regeerperiode. Al 
die financiële steun kunnen schoolbesturen goed gebruiken 
voor bouw- of verbouwingswerken.

DBFM-formule

Voor de bouw van de gloednieuwe scholen is de DBFM-formule 
(Design, Build, Finance, Maintain – Ontwerpen, Bouwen, 
Financieren, Onderhouden) erg succesvol gebleken. Bij dat 
soort publiek-private samenwerkingen is het de school die een 
eigen invulling geeft aan de plannen, maar een private partner 
die vervolgens de financiering aanreikt, de verlangens van de 

school uitwerkt tot aanbestedingsklare projecten en alles in de 
markt zet. Zo worden de schoolbesturen maximaal ontlast. 

School na 30 jaar eigenaar

Na de bouw van die scholen zal Vlaanderen de schoolbestu-
ren financieel ondersteunen om gedurende 30 jaar een zoge-
naamde beschikbaarheidsvergoeding te betalen aan de private 
partner die de school gerealiseerd heeft. Na die 30 jaar wordt 
het schoolbestuur dan definitief de 
eigenaar van alle gebouwen.

Johan Rollez
Gemeenteraadslid

Vlaanderen heeft u nodig
Vlaanderen is van u. Uw land, uw welvaart, uw toekomst. U bepaalt wat ermee 
gebeurt. Dat is uw recht als Vlaming. De N-VA zal altijd op de barricaden staan 
om uw stem te laten meetellen. En met hoe meer we zijn, hoe luider onze 
stem zal klinken. Daarvoor rekenen we ook op u. Wilt u uw toekomst in eigen 
handen nemen? Wilt u dat uw stem meetelt? Gelooft u dat dat alleen kan in 
een autonoom Vlaanderen? Dan hoort u bij de N-VA.

Word lid van de N-VA
Samen met de 40.000 overige N-VA’ers gaan we voor een vrij Vlaanderen. 
Zodat dit onwerkbare land de Vlamingen nooit meer als een verwaarloosbare 
minderheid terzijde kan schuiven.

www.n-va.be/zwevegem
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Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd 

als reclamedrukwerk.

Heeft u het DNA van de N-VA?
Doe de test!

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE

1. Een N-VA’er wil zoveel mogelijk autonomie voor Vlaanderen. 

2. Een N-VA’er gaat voor een hechte Vlaamse gemeenschap.

3. Een N-VA’er gelooft in het verhaal van rechten en plichten.

4. Een N-VA’er koestert zijn cultureel en ecologisch erfgoed.

5. Een N-VA’er gelooft in goed onderwijs als sociale springplank.

6. Een N-VA’er blijft niet aan de zijlijn staan.

7. Een N-VA’er gelooft in welvaartscreatie via vrij ondernemerschap.

8. Een N-VA’er voelt zich solidair met andere volkeren.

De N-VA telt in haar rangen mensen in alle soorten en maten. Toch zijn er enkele kenmerken die 
zowat alle N-VA’ers met elkaar gemeen hebben. Ze behoren als het ware tot het DNA van de N-VA. 

Benieuwd of u ook N-VA-DNA heeft?
Hieronder vindt u 8 typische N-VA-trekjes die u het antwoord geven.

Herkent u zichzelf in deze kenmerken? Word dan lid van de N-VA!
Surf naar www.n-va.be/word-lid | mail naar leden@n-va.be | bel naar 02 219 49 30

Het DNA van de N-VA 
volgens Bart De Wever


